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Forslag elektronisk kommunikation – tvungen ordning 

Bestyrelsen  foreslår,  at  kommunikationen  mellem ejere,  bestyrelse  og  administrator,  herunder

indkaldelser og bilag til generalforsamlinger mv., fremover som udgangspunkt sendes elektronisk fx

pr. mail fremfor med almindelig post. 

Forslaget  bunder i  et  ønske om at følge med tiden samt spare papir  og derved skåne miljøet.

Desuden er det nemmere for ejerne at gemme og arkivere materialet. Foreningen kan samtidigt

mindske udgifterne til porto og kopi.

Ændringen gælder alle ejere, dog kan bestyrelsen give dispensation til ejere, der grundet alder,

helbred eller af andre årsager ikke kan deltage.

Det er den enkelte ejers forpligtelse selv at sikre, at det fornødne er modtaget, og at medbringe

ønskede dokumenter til generalforsamlingen som udskrift eller fx på bærbar computer eller tablet.

Sammen med referatet af denne ordinære generalforsamling, der udsendes med post, følger en

blanket for oplysning om ønsket mailadresse, hvortil korrespondancen ønskes sendt. Der udsendes

en påmindelse til ejere, der ikke har reageret på første henvendelse.

Det er til hver en tid den enkelte ejers ansvar, at administrationen altid er i besiddelse af brugbar

og funktionsdygtig mailadresse med tilstrækkelig kapacitet. Ejere, der har fået dispensation, får

som tidligere materialet sendt med posten. 

Ejere, der ikke har fået dispensation, og hvor materialet ikke kan sendes elektronisk fx grundet

uvirksom  mailadresse  eller  manglende  oplysning  af  mailadresse,  får  materialet  tilsendt  med

posten. Ejer bliver i så fald opkrævet p.t. 125 kr. inkl. moms sammen med fællesbidraget for den

ekstra administration og porto. I sådanne tilfælde kan ejer opleve at modtage materialet senere

end de frister, der fremgår af vedtægten.


